
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

10 Juli 2023 kl 17.30 hos Kjell 

 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Gustaf 

Lindskog, Lena Elisson, Tobias Brask, Ann-Louise Abbestam, Kjell Frunck, 

Martin Widin (via Zoom) 

Till detta möte hade vi bjudit in Åsa Johansson, projektanställd på 

kommunen, som tagit fram arkitektpolicyn. Åsa sammanfattade 

innehållet i policyn. Se bifogad presentation. 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 
förklarade mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 
3. Föregående protokoll från 16 maj godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, att 
jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Stensåbroavtalet – Beslutet att kommunen tar över vår del av avtalet, 

så att vi inte kommer att bli betalningsansvariga i framtiden är fortfarande 

inte skriftligt bekräftat. Gustaf föreslog att vi nu skriver till dem att vi 
uppfattar tystnaden som en bekräftelse på att avtalet nu är upphävt. 

Gunnar skriver detta och sänder till Jan Bernhardsson.   
 

6. Skötsel av vegetationen utmed gamla banvallen - Kjell har talat med 
kommunen angående vegetationen utmed gamla banvallen, och de 

lyssnade på hans synpunkter. Trots detta har inget hänt. Gustaf föreslog 
att Kjell ber om en prioritetsordning på deras arbete vid nästa kontakt, för 

att sätta lite press på dem. Kjell kontaktar Johan Mårtensson på 
kommunen igen. 

 
7. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 

järnvägsstationshuset - Kjell har talat med kommunen, men de påstår 
att de inte äger huset, utan detta gör Jernhusen. Efter mötet tog Gustaf 

reda på att så inte är fallet. De äger många andra stationer, men 

uppenbarligen inte Båstads. Kjell kontakter Hans Paganus igen. 
 



8. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 

Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras –
Bron över Örebäcken har trots allt en bra grundkonstruktion, så klarar sig 

nog ett tag till. Vi lägger ned detta så länge. 
 

9. Årsmötet – Caroline hade med sig inbjudningar och kartor till var och en, 
för utdelning i postlådorna. Ann-Louise tog på sig att sätta upp laminerade 

inbjudningar på fler offentliga ställen. Caroline har enbart satt upp en 
sådan vid Tångbryggan på vår anslagstavla där. 

Vi diskuterade hur vi kan nå ut i framtiden utan att dela ut i postlådor. 
 

10. Hur gör vi årsmötet mer interaktivt? – Vi diskuterade hur vi skall få 

medlemmarna mer aktiva och få igång diskussioner och idéer under 
årsmötet. Vi beslutade ställa frågor till dem såsom: 

a. Vad tycker ni är viktiga punkter för oss att arbeta vidare med? 
b. Hur når vi bättre ut till fler medlemmar? 

 
11. Korvgrillningsafton för alla medlemmar – Vi utsåg Karin och Lena 

som ansvariga. 
Karin och Lena inhandlar allt som behövs för grillkvällen. Gunnar grillar.  

 
12. Övriga frågor 

Lena tog upp en idé om sponsring via företag av termometrar till 
badbryggan. Lena hade fått tips av badande.  

Tobias kommer till nästa möte ta upp en punkt om vatten och avlopp 
(Malens andelsvattenförening). 

 

13. Nästa möte – efter årsmötet. Caroline sänder förslag på datum och tid, 
samt dagordning när det närmar sig. 

 
14. Avslutning – Ordföranden tackade alla och framför allt Kjell och Carin för 

god fika, och förklarade mötet avslutat.  

 

 

Båstad den 2 augusti 2023 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Ann-Louise Abbestam      Gunnar Ericsson, ordförande  


